
 
 
Groningen, 2 juni 2019  CONCEPT 
 
Schriftelijke vragen Stadspartij, CDA en 100% Groningen inzake graffiti 
 
 

      
Graffiti 
 
Hoewel het graffiti probleem wel eens veel groter is geweest in met name de 
stad Groningen, constateren wij met enige regelmaat dat graffiti nog steeds 
wordt aangebracht op plekken die daar niet voor bedoeld zijn. Het gaat vaak 
om ‘handtekeningen’ van hardnekkige graffiti vandalen die opduiken op 
viaducten, muren en in tunnels en op (elektriciteits)kasten. Wij hebben daarom 
de volgende vragen aan het College van B&W. 
 
-Wat zijn de jaarlijkse kosten voor de gemeente Groningen voor het 
schoonmaken van graffiti in de openbare ruimte.  
 
-Worden er wel eens daders opgepakt die zich schuldig maken aan graffiti in de 
gemeente Groningen? 
 
-Worden de schoonmaakkosten actief verhaald op de daders voor zover deze 
bekend zijn? 
 
-Welke opsporingsmethoden worden gebruikt teneinde graffiti vandalen aan te 
houden op heterdaad? 
 
-Wat wordt er gedaan door de gemeente Groningen om graffiti te voorkomen? 
 
-Hoeveel legale graffiti locaties kent de gemeente Groningen op dit moment, 
teneinde illegale graffiti te voorkomen? 
 
-Helpt het beschikbare stellen van legale graffiti locaties in het terugdringen 
van illegale graffiti? Zo ja, waar blijkt dit uit?  
 
-Zijn er eventueel meer legale graffiti locaties nodig in de gemeente Groningen, 
teneinde illegale graffiti te voorkomen? 



 
-Haatdragende of discriminerende graffiti wordt altijd direct verwijderd door 
de gemeente Groningen?  
 

 
Amrut Sijbolts 
Fractievoorzitter Stadspartij 
 
Herman Pieter Ubbens 
Raadslid CDA 
 
Erick Bakker 
Raadslid 100% Groningen 
 


